
PROTOKÓŁ NR LXXIII/2022 
z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
z dnia 15 grudnia 2022 r. 
 

Obrady odbyły się w trybie stacjonarnym w Centrum Kształcenia Ustawicznego,  

ul. Sandomierska 26A. Obrady rozpoczęły się o godz. 13.14. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1a i 1b  

do protokołu) 

2. Prezydent Miasta – Jarosław Górczyński 

3. Wiceprezydent Miasta – Piotr Dasios 

4. Wiceprezydent Miasta – Dominik Smoliński 

5. Burmistrz Miasta i Gminy Kunów – Lech Łodej 

6. Skarbnik Miasta – Sławomir Kijak 

7. Sekretarz Miasta – Anna Niedbała 

 
Nieobecni radni: Dariusz Kaszuba, Aron Pietruszka, Daniel Strojny, Jerzy Wrona. 

 

Ad I/ Otwarcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – stwierdzenie 

quorum: 

 

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek - Dzień dobry Państwu. Otwieram LXXIII 

(73) nadzwyczajną sesję Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego.  

Na podstawie listy obecności stwierdzam, że posiadamy wymagane kworum,  

by podejmować prawomocne uchwały. Proszę Państwa Radnych o zalogowanie się 

do systemu. Witam Radnych Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Witam 

Prezydenta Miasta Pana Jarosława Górczyńskiego. Panów Wiceprezydentów: Piotra 

Dasiosa i Dominika Smolińskiego. Skarbnika Miasta Pana Sławomira Kijaka. 

Sekretarz Panią Annę Niedbałę. Przybyłego na obrady naszej dzisiejszej sesji 

Burmistrza Kunowa, Pana Lecha Łodeja oraz wszystkich Państwa przybyłych na 

obrady dzisiejszej sesji nadzwyczajnej, a także internautów, którzy obserwują nasze 

obrady online. Szanowni Państwo Radni! Jak zwykle na wstępie przypomnienie - 

dwa przypomnienia. Pierwsze dotyczy ochrony danych osobowych. A więc, informuję 

Państwa, że jeśli podacie w trakcie obrad swoje dane osobowe, czyli: imię, nazwisko, 

adres, dane te będą ogólnodostępne w związku z transmisją i utrwalaniem obrad 

sesji. Ale wiemy też o tym, że jako radni jesteśmy osobami, od których nie są 

wymagane oświadczenia, żeby te dane swoje podawać. Natomiast jeżeli w swoich 

wypowiedziach podamy dane osobowe osób trzecich, musimy wiedzieć o tym, że 

powinniśmy posiadać od nich odpowiednie upoważnienia. I drugie przypomnienie 

związane z dyrektywą Parlamentu Europejskiego i Rady Europy z 26 października 

2016 roku. Dokumenty te mówią o tym, że wszystkie materiały samorządu na 

stronach samorządu terytorialnego muszą być przystosowane dla osób 



niepełnosprawnych. Stąd też, zgodnie z wyżej wymienionymi przeze mnie aktami, 

nagrania obrad sesji Rady Miasta są uzupełniane o napisy dla osób niesłyszących.  

 

Ad II /Przedstawienie porządku obrad: 

 

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek - Szanowni Państwo Radni! Porządek 

naszej sesji nadzwyczajnej otrzymaliśmy. Czy są? Czy Państwo Radni mają uwagi 

do porządku obrad tak zaproponowanego? Nie widzę.  

 

Radni Rady Miasta obradowali według zaproponowanego porządku obrad: 

 

I. Otwarcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – stwierdzenie quorum.  

II. Przedstawienie porządku obrad. 

III. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą 
Ostrowiec Świętokrzyski a Gminą Ćmielów w zakresie lokalnego transportu 
zbiorowego, 

2) określenia zasad systemu taryfowego i opłat za przejazdy, uprawnień do 
samorządowych ulgowych i bezpłatnych przejazdów oraz cen za usługi w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego w granicach administracyjnych miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego oraz Gmin sąsiadujących, które zawarły porozumienie 
międzygminne w zakresie publicznego transportu zbiorowego, 

3) wprowadzenia przepisów porządkowych przy przewozie osób i bagażu ręcznego 
autobusami komunikacji miejskiej w gminnych przewozach pasażerskich 
wykonywanych w granicach administracyjnych miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
i Gmin, które zawarły porozumienie międzygminne w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski na 2022 r., 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022 – 2029.  
 

IV. Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 
 

 

Ad III / Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek - Wobec tego przejdziemy do realizacji 

porządku obrad. I jest to punkt trzeci naszego porządku - są to projekty uchwał. 

Pierwszy projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia 

Międzygminnego pomiędzy Gminą Ostrowiec Świętokrzyski a Gminą Ćmielów 

w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. Projekt uchwały był opiniowany 

przez Komisję Samorządową, Komisję Strategii i Rozwoju Miasta oraz Komisję 



Budżetu. Proszę Przewodniczących Komisji o podanie nam opinii komisji. Proszę  

o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Samorządowej. 

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba - Pani Przewodnicząca! 

Komisja Samorządowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek - Proszę Przewodniczącego Komisji 

Strategii i Rozwoju Miasta.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik - Pani 

Przewodnicząca! Komisja pozytywnie zaopiniowała wspomniany projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek - I proszę Komisję Budżetu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec - Pani Przewodnicząca! Komisja 

Budżetu również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek - Dziękuję. Czy Państwo Radni mają pytania 

do projektu tej uchwały? Nie widzę. Wobec tego głosujemy projekt uchwały 

dotyczący wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia Międzygminnego pomiędzy 

Gminą Ostrowiec Świętokrzyski a Gminą Ćmielów w zakresie lokalnego transportu 

zbiorowego. Kto jest za przyjęciem uchwały, podnosi rękę i naciska przycisk. Kto jest 

przeciw, naciska przycisk i podnosi rękę. I kto się wstrzymał, naciska przycisk  

i podnosi rękę. Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą Ostrowiec Świętokrzyski a Gminą 

Ćmielów w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. (imienny wykaz głosowania 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LXXIII/136/2022- załącznik nr 3 do protokołu. 

 

2) Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – Przechodzimy do kolejnego projektu 

uchwały dotyczącego określenia zasad systemu taryfowego i opłat za przejazdy, 

uprawnień do samorządowych ulgowych i bezpłatnych przejazdów oraz cen za 

usługi w zakresie publicznego transportu zbiorowego w granicach 

administracyjnych miasta Ostrowca Świętokrzyskiego oraz Gmin 

sąsiadujących, które zawarły porozumienie międzygminne w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego. Projekt tej uchwały był opiniowany przez 

związki zawodowe, a więc Radę Powiatową OPZZ oraz Delegaturę Regionu 

Świętokrzyskiego NSZZ "Solidarność". Opinia związków jest pozytywna. Projekt 

uchwały był opiniowany również przez trzy komisje, a więc: Samorządową, Strategii i 

Rozwoju Miasta, i Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczących o podanie nam opinii 

komisji.  

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba - Komisja Samorządowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę następną komisję. 

Strategia. 

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik - Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  



Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – I Komisja Budżetu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Budżetu również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – Czy Państwo Radni mają pytania  

do projektu tej uchwały? Proszę, Radny Mateusz Czeremcha. 

Radny M. Czeremcha - Pani Przewodnicząca! Przepraszam. Państwo Radni! Panie 

Prezydencie! Szanowni Państwo! Drodzy internauci! W konwencji tej uchwały  

i możliwości korzystania przez mieszkańców z Ostrowieckiej Karty Komunikacyjnej, 

która będzie uprawniała do przejazdów ulgowych, z taką sugestią chciałbym się 

zwrócić, a żeby tych punktów na terenie miasta, w których mieszkańcy będą mogli 

doładowywać swoje karty, było w miarę możliwości jak najwięcej, tak żeby, żeby była 

dogodność korzystania z tej Karty, tak żeby mieszkańcy nie musieli dojeżdżać do 

jakiś odległych miejsc w mieście. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby jeszcze zabrać głos? Nie widzę. Wobec tego, myślę, że ta sugestia 

Radnego będzie przyjęta. Proszę, Panie Prezydencie! 

Prezydent Miasta J. Górczyński - Tak, Pani Przewodnicząca. To jest nowy projekt, to 

jest nowy program w pilotażu. Robimy to po raz pierwszy, więc jesteśmy otwarci na 

wszystkie sugestie. Chcemy tutaj udogodnić naszym mieszkańcom, którzy będą 

korzystać z takiej karty. Mamy dwa punkty. Będzie dwa mobilne i takie mobilne też 

na pewno w paru miejscach będziemy chcieli ze wcześniejszym uzgodnieniem  

i poinformowaniem mieszkańców przygotować, żeby skorzystać. Zobaczymy, jak to 

się będzie rozwijać, temat jest otwarty. Także jesteśmy w stanie w razie czego nawet 

to rozszerzyć o kolejne. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś ma dalsze 

pytania? Proszę Radny Andrzej Pałka. 

Radny A. Pałka - Pani Przewodnicząca! Koleżanki, Koledzy Radni! Panowie 

Prezydenci! Mili Goście! I internauci! Zapytanie mam, Panie Prezydencie,  

czy w gminach, które wspólnie będzie obsługiwało MZK, obsługę mieszkańców 

dojazdową, czy tam też się znajdzie punkt taki, żeby też udogodnić tym 

mieszkańcom? Tak mówię o: Kunowie, Ćmielowie, Bodzechowie. Czy tylko tutaj na 

terenie naszego miasta? Dziękuję.  

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę o odpowiedz.  

Prezydent J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie Radni! Szanowni 

Goście! Drodzy internauci. Chcę jeszcze raz podziękować - jest z nami Pan 

Burmistrz Kunowa Pan Lech Łodej. Drodzy Państwo! Ze wszystkimi gminami,  

z którymi podpiszemy porozumienia, w tych gminach też będziemy mieli taką 

możliwość, aby taki mobilny punkt też u nich w określonym czasie, na określony 

moment przygotować, żeby wszyscy mogli skorzystać tam, gdzie będzie to 

podpisane. Tak jak mówię, ja z tego miejsca mogę tylko wyrazić słowa 

podziękowania w imieniu spółki i w imieniu tutaj Ostrowca Świętokrzyskiego, że takie 

porozumienia już funkcjonowały w ubiegłym roku. I tutaj Pan Burmistrz Lech Łodej 

był prekursorem, pierwszy podpisał z nami takie porozumienie, później dołączył 

Ćmielów. Dzisiaj dołączył Bodzechów. Więc jesteśmy otwarci. Chcieliśmy też 



rozszerzyć o inne gminy, ale te rozmowy trwają, więc jestem dobrej myśli. Jeszcze 

raz dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

jeszcze jakieś pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Wobec tego głosujemy 

projekt uchwały dotyczącej określenia zasad systemu taryfowego i opłat za 

przejazdy, uprawnień do samorządowych ulgowych i bezpłatnych przejazdów oraz 

cen za usługi, w zakresie publicznego transportu zbiorowego w granicach 

administracyjnych miasta Ostrowca Świętokrzyskiego oraz Gmin sąsiadujących, 

które zawarły porozumienie międzygminne w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego. Kto jest za podjęciem uchwały podnosi rękę i naciska przycisk. Kto jest 

przeciw, podnosi rękę i naciska przycisk. I kto się wstrzymał, podnosi rękę i naciska 

przycisk. Stwierdzam, że i tę uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie określenia zasad systemu 

taryfowego i opłat za przejazdy, uprawnień do samorządowych ulgowych  

i bezpłatnych przejazdów oraz cen za usługi, w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego w granicach administracyjnych miasta Ostrowca Świętokrzyskiego oraz 

Gmin sąsiadujących, które zawarły porozumienie międzygminne w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 

4 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LXXIII/137/2022- załącznik nr 5 do protokołu. 

 

3) Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały dotyczy 

wprowadzenia przepisów porządkowych przy przewozie osób i bagażu 

ręcznego autobusami komunikacji miejskiej w gminnych przewozach 

pasażerskich wykonywanych w granicach administracyjnych miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego i Gmin, które zawarły porozumienie międzygminne  

w zakresie publicznego transportu zbiorowego. Projekt uchwały był opiniowany 

przez Komisję Samorządową oraz Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę 

Przewodniczących o podanie nam opinii komisji. Proszę o zabranie głosu Kamila 

Kutrybę.  

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba - Komisja Samorządowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – Dziękuję. I proszę Przewodniczącego 

Komisji Strategii i Rozwoju Miasta Kamila Stelmasika.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik - Komisja również 

pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – Czy Państwo Radni mają zapytania do 

projektu tej uchwały? Proszę Radny Artur Głąb. 

Radny A. Głąb - Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Panie Prezydencie! Szanowni 

Państwo! Ponieważ we wcześniejszej uchwale i w obecnej jest mowa o Ostrowieckiej 

Karcie Komunikacyjne i widzimy, że ta sprzedaż biletów idzie w kierunku 

elektronicznych możliwości sprzedaży i zakupu biletu. Chciałbym zapytać, czy będzie 



też, i jak długo dostępna możliwość bezpośredniego zakupu biletu,  

no np. w punktach takich jak kioski „Ruchu”. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę o odpowiedź.  

Prezydent Miasta J. Górczyński - Pani Przewodnicząca! W pilotażu to wszystko 

robimy. Równolegle tradycyjny bilet, równolegle bilet elektroniczny ze zniżką na 

"Ostrąkartę". W bazie MZK na pewno do końca też taki bilet będzie honorowany,  

w sensie tradycyjnej formule. Ale tak jak mówię, to wszystko przed nami. Ja chcę 

podziękować Państwu Radnym, bo na przestrzeni ostatnich lat, dzięki Państwu 

decyzji i naszej pracy, postawiliśmy tę bazę na nowo. Wybudowaliśmy piękny obiekt, 

zakupiliśmy nowoczesne autobusy. I to było Państwa zasługą. Natomiast, ja bym 

chciał, i tu jest taka drobna uwaga do Pana Prezesa i całego Zarządu, żeby to wzięli 

pod uwagę, żeby poszanowali to, co Państwo i miasto wspólnie sprezentowało dla 

firmy. To taka drobna dygresja z mojej strony. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze Państwo Radni 

mają pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Wobec tego głosujemy projekt 

uchwały w sprawie wprowadzenia przepisów porządkowych przy przewozie osób  

i bagażu ręcznego autobusami komunikacji miejskiej w gminnych przewozach 

pasażerskich wykonywanych granicach administracyjnych miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego i Gmin, które zawarły porozumienie międzygminne w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego. Kto jest za podjęciem uchwały naciska przycisk  

i podnosi rękę. Kto jest przeciw, naciska przycisk i podnosi rękę. I kto się wstrzymał, 

naciska przycisk i podnosi rękę. Stwierdzam, że uchwałę tę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie wprowadzenia przepisów 

porządkowych przy przewozie osób i bagażu ręcznego autobusami komunikacji 

miejskiej w gminnych przewozach pasażerskich wykonywanych granicach 

administracyjnych miasta Ostrowca Świętokrzyskiego i Gmin, które zawarły 

porozumienie międzygminne w zakresie publicznego transportu zbiorowego (imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LXXIII/138/2022- załącznik nr 7 do protokołu. 

 

4) Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 

2022. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Budżetu. Proszę 

Przewodniczącego o podanie nam opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec  - Pani Przewodnicząca! Komisja 

Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – Czy Państwo Radni mają pytania  

do projektu tej uchwały? Proszę, Radny Mateusz Czeremcha. 

Radny M. Czeremcha - Pani Przewodnicząca! Państwo Radni! Panie Prezydencie! 

Szanowni Państwo! Po przeanalizowaniu uzasadnienia, najbardziej takie budujące 

jest to, że rząd Premiera Morawieckiego przeznaczył dla Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski ponad 7 300 000 zł. Jak Pan Skarbnik nam wyjaśniał podczas komisji, 



są to dodatkowe środki. To świadczy o tym, że rząd mocno wspiera samorząd 

terytorialny, że takie pieniądze dodatkowe przeznacza. I jest to, i jest to wielce 

budujące. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy są dalsze pytania  

do projektu tej uchwały? Nie widzę. Proszę Radny Andrzej Pałka. 

Radny A. Pałka - Pani Przewodnicząca! Koleżanki, Koledzy Radni! Panowie 

Prezydenci! Mili Goście! Internauci! W przerwie już wiem jedno, że na nasz MOSiR,  

o którym tam nie raz mówiliśmy, że tak przepraszam za słowo - cudzysłów, tu użyję - 

"cykaliśmy" pieniądze, żeby jakoś ratować na bieżąco wydatki. No usłyszałem, że to, 

co dzisiaj przeznaczamy, co jest w zmieniającej uchwale budżetowej, jest to 

wystarczające do końca. Dziękuję za to, bo myślę, że warto o tym też wspomnieć. 

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy są jeszcze pytania Państwa 

Radnych? Nie widzę. Wobec tego głosujemy projekt uchwały zmieniający uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2022. Kto jest 

za podjęciem uchwały naciska przycisk i podnosi rękę. Kto jest przeciw, naciska 

przycisk i podnosi rękę. I kto się wstrzymał, naciska przycisk i podnosi rękę. 

Stwierdzam, że uchwałę przyjęliśmy osiemnastoma głosami za, przy jednym 

przeciwnym.  

Radni RM stosunkiem głosów: 18 – za, przy jednym głosie przeciwnym i przy braku 

głosów wstrzymujących się, podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2022.  (imienny wykaz 

głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LXXIII/139/2022- załącznik nr 9 do protokołu. 

 

5) Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – I kolejny projekt uchwały.  

Już ostatni z porządku obrad - zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022- 2029. 

Również i ten projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetu. Proszę więc 

Przewodniczącego Komisji Budżetu o podanie nam opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec - Pani Przewodnicząca! Komisja 

Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – Czy Państwo Radni mają pytania  

do projektu tej uchwały? Proszę Radny Marcin Marzec.  

Radny M. Marzec - Dziękuję. Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Szanowny Panie 

Prezydencie! Szanowni Państwo! Ja mam takie pytanie, w objaśnieniach czytamy, że 

w pozycji 1, 3, 2, 19 pod nazwą "Budowa publicznej drogi gminnej od ul. Kilińskiego 

do nowoprojektowanej ulicy łączącej ul. Furmańską i ul. Chrzanowskiego w Ostrowcu 

Świętokrzyskim", zmniejszono planowane nakłady, o jakąś tam kwotę. To jest dla 

mnie mniej istotne. Bardziej mnie interesuje, gdzie jest planowane, jakby no, nie 

wiem, czy to da się tak precyzyjnie bez pokazania na mapie - jak ta droga ma 

przebiegać? Którędy? To mnie bardziej interesuje. 



Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – Proszę, Panie Prezydencie.  

Prezydent Miasta J. Górczyński - To jest pierwszy odcinek boczny od Kilińskiego. Ja 

nie chcę wymieniać nazwy restauracji, ale posiłkuję się dawną bazą poczty. I to jest 

ten odcinek, jak gdyby jadąc z miasta skręcając z Alei 3 Maja w Kilińskiego, jedziemy 

prosto i skręcamy w pierwszą boczną w lewo. Po pierwszym, na pierwszym obiekcie 

jest sprzęt taki ogrodniczy i no nie chcę wymieniać nazw, więc - tak. No, tak więc to 

jest ten odcinek, później na końcu jest baza poczty, dawna baza transportowa 

poczty, a po prawej stronie hurtownie i dalej sympatyczna restauracja, i to jest ten 

odcinek. Dziękuje bardzo. 

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy są dalsze pytania  

do projektu tej uchwały ze strony Państwa Radnych? Nie widzę. Wobec tego 

głosujemy projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022-2029. Kto jest za 

przyjęciem uchwały naciska przycisk i podnosi rękę. Kto jest przeciw, naciska 

przycisk i podnosi rękę? I kto się wstrzymał, naciska przycisk i podnosi rękę. 

Stwierdzam, że uchwałę tę podjęliśmy jednogłośnie.  

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LXXIII/140/2022 - załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad IV/ Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego: 

 

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – I w tym momencie wyczerpaliśmy  

w zasadzie porządek obrad naszej dzisiejszej sesji. Zanim zamknę obrady, 

chciałabym złożyć Państwu najserdeczniejsze życzenia świąteczne, bo w takim 

składzie, w takim składzie się na pewno już przed świętami nie spotkamy. Więc 

życzę Państwu dużo dobra i dużo zdrowia. Ciepła rodzinnego, no i oczywiście wiary  

i pesymizmu, i optymizmu w to, że wszystko w Nowym Roku się spełni,  

a przynajmniej większość z Państwa marzeń i życzeń, i że będziecie szczęśliwsi  

niż w tym roku. Tego Wam z całego serca życzę. Wszystkiego najlepszego. Proszę, 

Panie Prezydencie.  

Prezydent Miasta J. Górczyński - Pani Przewodnicząca! Państwo, Panie, Panowie 

Radni! Szanowni Goście! Drodzy internauci! A ja chciałem z tego miejsca zaprosić 

wszystkich Państwa na naszą oficjalną Wigilię, w niedzielę od godz. 15.00, 

Ostrowiecki Browar Kultury. Więc wszystkich serdecznie z tego miejsca, jako 

prezydent zapraszam, abyśmy wspólnie taki czas spędzili. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca RM- I. Renduda-Dudek – Dziękuję bardzo. Proszę Państwa,  

i w ten właśnie sposób już kończymy naszą sesję dzisiejszą, a więc zamykam obrady 

LXXIII (73) nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego.  

 



Sesja Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego zakończyła się o godz. 13.33. 

Przewodniczyła:  

Przewodnicząca Rady Miasta  Ostrowca Świętokrzyskiego - Irena Renduda-Dudek 

Protokołowały:         

Marta Kamińska       

Eliza Kaniewska        

 

               

 


